

REF: DFM/2020/1604 Date: 16 April 2020 المرجع : DFM\2020\1604

- ي.ن التاريخ : 16 ابريل 2020

## Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

Executive Vice President, Chief Operations Officer (COO), Head of Operation Division Dubai Financial Market

Dear Sir,

Subject: Notification regarding the resignation of the Chief Financial Officer and appointment of new Chief Financial Officer

In compliance with Resolution No (3/R) of 2000 concerning the regulations with regard to transparency and disclosure this is to notify you that the Company has accepted the resignation of Mr. John Ireland from his position as Chief Financial Officer and has appointed Mr. Remi Ishak as his replacement, effective as of 16 April 2020.

Mohamed Almulla, Managing Director and CEO, DXB Entertainments PJSC, said: "I would like to express my gratitude and thanks to John for the contribution he has made since joining in 2017.

"John has been key in developing the Company's strategy and was influential in helping us deliver our first quarter of profitability in Q4 2019. I wish him all the best in his new endeavors.

"In his place I am pleased to announce the appointment of Remi Ishak who brings with him a decade and a half of experience in the real estate and hospitality sector, ranging from operational repositioning and management, to deal structuring and acquisitions. In his latest position, Remi was the Group Chief Financial Officer of Emirates REIT, from Equitativa Group. At DXBE, he will be responsible for the continued implementation of our strategy as well as helping guide us through the currently challenging operating environment.

On behalf of the Board of Directors and senior management team, I wish Remi Ishak every success in his new role".

سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم

نائب الرئيس التنفيذي المدير التنفيذي للعمليات رئيس قطاع العمليات سوق دبى المالى

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: إخطار بشأن إستقالة المدير التنفيذي المالي وتعيين المدير التنفيذي المالى الجديد

امتثالاً للقرار رقم (3 / ص) لعام 2000 بشأن اللوائج فيما يتعلق بالشفافية والإفصاح ، نود إخطاركم بأن الشركة قد قبلت استقالة السيد جون أيرلند من منصبه كالمدير المالي التنفيذي وعين السيد ريمي إسحاق كبديل له ، وذلك اعتباراً من 16 أبريل 2020.

قال محمد سليمان الملا ، الرئيس التنفيذي والعضو المنتدب لشركة دي إكس بي إنترتيمنتس ش.م.ع: "أود أن أعرب عن امتناني وشكري للسيد جون أيرلند وذلك على المساهمة الفعالة التي قدمها للشركة منذ انضمامه في عام 2017.

"لقد كان جون عنصراً أساسيًا في تطوير استراتيجية الشركة وكان مؤثرًا في مساعدتنا على تحقيق الربحية في اول ربع مالي للشركة وذلك خلال الربع الرابع من عام 2019. و نتمنى له كل التوفيق في مهام عمله الجديدة.

"كما يسرني أن أعلن عن تعيين السيد ريمي إسحاق الذي يجلب معه اكثر من عشر سنوات من الخبرة في قطاع العقارات والضيافة ، بدءًا من إعادة التنظيم والإدارة والتعاملات مع الهيكلة والاستحواذ. في منصبه الأخير ، وشغل السيد ريمي المدير المالي للمجموعة في الإمارات ريت ، التابعة لمجموعة Equitativa. وسيكون مسؤولاً عن التنفيذ المستمر لاستراتيجيتنا بالإضافة إلى المساعدة في إدارة الشركة خلال بيئة التشغيل الصعبة حاليًا".

"نيابة عن مجلس الإدارة وفريق الإدارة العليا ، أتمنى للسيد ريمى إسحاق كل التوفيق فى دوره الجديد".

مع أطيب التحيات،

Kind regards,



## محمد سليمان الملا الرئيس التنفيذي والعضو المنتدب Mohamed Almulla Managing Director and Chief Executive Officer